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Referat 
 
 

Subject Area Team Digital Design 
Torsdag d. 28. november 2019 kl. 12.00-13.00 lokale 5A09 
 
********************************************************************************  
Tilstede:  
Jörn Christiansson (linjeleder DMD/BDDIT), Agathe Engdal (DMD), Jonas Stenholt Ibsen (BDDIT, 3. 
semester, observatør), Eva Hauch Fenger (BDDIT 1. semester, observatør), Malthe Gaarden (KDDIT 
1. semester, observatør), Rikke Budolfsen (uddannelseskoordinator, Digital Design), Sanne Aaby-
Diederichsen (studievejleder, observatør) 
 
Dagsorden  

 
1. Velkomst til nye observatører 

 
2. Godkendelse af dagsorden 

• Dagsorden godkendt 
 

3. Godkendelse af referat fra 29 oktober 2019 (se referat i OwnCloud mappen for mødet) 
• Referat godkendt 

 
4. Nyt fra studienævn, uddannelser, ITU 

 
• Studienævnets godkendelse af ændringerne i studieordningerne for BDDIT og 

KDDIT. 
i. Nye studieordninger i bilag i mappen 

• Studenterrepræsentanter rapporterede med indtryk fra den nye 
evalueringsportefølje. Denne umiddelbare feedback er videregivet til 
arbejdsgruppen. 

 
5. Mandatory Activities – punkt fra Studienævnet 

 
• Punktet udgår 

 
6. Ophævelse af retskrav til Games for BDDIT – punkt fra Education Group 

• The background for the proposal and the scope of Games was also discussed – is it 
the scope of the Games programme to educate specialists to the market (i.e. an 
elitist programme) or for the masses?  

• SAT approved the proposal to discontinue BDDIT’s legal claim to place on Games 
for BDDIT from Admission 2020 with these comments: 
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i. It is of outmost importance that the decision to discontinue BDDITs legal 
claim of place at MSc Games Design is communicated clearly in a timely 
manner.  

ii. Although it is a devaluing of BDDIT, the discontinuation of the legal claim is 
not believed to have a considerable impact on the number of applicants to 
BDDIT.  

iii. Some applicants see BDDIT as a stepping stone to Games. Therefore, it may 
be worth considering establishing a BSc in Games. 

 
7. Evt. 

• Repræsentanterne fra DMD og BDDIT ønskede at spørge hvordan det er muligt at få 
adgang til Adobe’s suite af programmer nu hvor der ikke længere er adgang til 
programmerne fra PCer ved arbejdsstationerne på gangen. Underviserne forventer 
at de har adgang til programmerne da de bruges i undervisningen. De studerende 
føler sig degraderet i forhold til andre studentergrupper som har bedre 
arbejdsforhold. DMD/BDDIT Linjeleder var også forundret at der ikke er adgang da 
mange kurser forventer at studerende producerer i Adobe suiten. Rikke følger op 
med IT afdelingen.  

• Der blev spurgt hvordan ITU implementerer bæredygtighed på tværs af 
institutterne? Hvad er ITUs profil? Det er en problemstilling som ITU kan bruge til at 
markedsføre sig selv og komplementere den øvrige faglighed.  

i. Punktet videreføres til næste møde.     
 

8. Næste SAT møde – en ny dato for møde i december sættes.  
 
 
 

Opdateret 03 december 2019 /Rikke 


